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Vragen van het lid Laçin (SP) aan de Minister van Infrastructuur en Milieu over 
het bericht dat Vlaanderen de binnenvaart gaat ondersteunen (ingezonden 
18 mei 2017). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht «Vlaams parlement kiest voor meer 
binnenvaart», waaruit blijkt dat het Vlaamse parlement een resolutie heeft 
aangenomen om de binnenvaart op de kaart te zetten?1 

Vraag 2
Wat is uw mening over dit Vlaamse voorstel om de binnenvaart als «belang-
rijke duurzame speler in de logistieke sector» aan te merken en zoveel 
mogelijk transport van de weg naar het water te krijgen? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat het belangrijk is gerichte acties op touw te zetten om 
de verdere verduurzaming van transport te stimuleren, en hier als overheid 
een actieve en faciliterende rol in te spelen? 

Vraag 4
Bent u bereid een soortgelijk initiatief in Nederland te lanceren? Zo ja, op 
welke wijze? Zo nee, waarom niet?

1 Schuttevaer 9 mei 2017, https://www.schuttevaer.nl/nieuws/varend-bestaan/nid26641-vlaams-
parlement-kiest-voor-meer-binnenvaart-.html
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